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Első tény: a Nyugati pu-n reggel 6:45-kor nem esik. Második tény: Dunakeszi Gyártelepen 7:07-kor esik. 

Harmadik tény: Vácon az iskola kapuja előtti tető alatt nem férnek mert sokan vannak. Ez ám a meglepetés!  

Számomra a Dunakanyar egyik nagy fegyverténye, hogy lényegében végig lehet bicikliúton haladni most már 

egészen Ipolydamásdig a fővárostól kezdve. A terv a következő volt: Vácról indulva pihenőket beiktatva 

elkerekezünk Ipolydamásdig és látogatást teszünk Helemba községbe, hogy Kofolát vagy egyéb nedüt 

fogyasszunk majd a szobi vasúti hídon visszatérve visszatérünk Vácra. Az eleje és vége valóban meg is történt 

és a közbeeső részt sem színesítette annyi váratlan fordulat. Mégis két részre bontható a kirándulás: a 

határvonal valahol Szob volt. Kedves Olvasó, szerinted mi lehetett a változás oka? Nem, nem az időjárás, nem 

találkoztunk celebekkel sem és nem jelent meg a zebegényi fejetlen kísértet sem. (Haha!) Az ok a közlekedési 

módban és a teremtésben keresendő. Itt most előtted megjelenhetett a kép, miszerint tüzes szekéren tértünk 

vissza. Mielőtt rögtön becsapnád a könyvet (pontosabban a facebookra átkattintva ott böngészgetnél) 

elárulom, hogy a püspökfalat vagyis az emberi test egyik legfontosabb része a megoldás. Az utolsó 20-25 

kilométer ritmusát az egyre gyakrabban bekövetkező leszállás és visszaszállás határozta meg, ugyanis 

párunknak ez már sok volt. A fenék az fenék.  

 

Az egyenletből vonjuk ki ezt a fenékdolgot! Mi marad? 

- 1 óra után esőmentes és kellemes idő 

- jó kis beszélgetések 

- beszélgetések kerékpározás közben (nem kell mindig kaviár! akarom mondani versenytempó)  

- visszafelé verőfényes napsugárzás 

- ééééééés defektek. Ebből meglepően sok volt. Az állomáson induláskor, az iskolánál induláskor, útközben, 

az italbolt előtt és még lehetett olyan is, amiről e sorok írója nem tud. Volt, aki túlélte és volt aki 

visszafordulásra kényszerült. Tanulság az, hogy nincs tanulság. Ez egy ilyen szakma.  

-  

Számomra kisebb meglepetéssel ért fel, hogy egyre több Csepel túrakerékpár került forgalomba és látá az 

ember, hogy ez jó.  

 

Lectori salutem!  

Czene Gábor    

 



 

 

 


